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Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
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 Evelien van Tol Wedstrijdsecretariaat 
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 René van Stipriaan Alg. bestuurslid 
 Renee Langevoort Penningmeester 
DONHN Fitzgerald Falix Penningmeester 
 Johan vast Ledenadministratie 
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 Simon Slagter Penningmeester 
VDO Stefan Pollmanns (+volmacht) Voorzitter 
 Erik Hoppe Toernooileider 
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1) Opening 

De voorzitter opent om 10.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
De voorzitter wil als eerste stilstaan bij het overlijden van Regina Nipius.   
 
Frances van Kooten (NDB): Regina Nipius is op 29 oktober overleden. Zij is 79 jaar geworden. Regina 
heeft ongelofelijk veel voor de dartsport betekend. Zo was ze sinds 2013 voorzitter van de 
Rotterdamse Darts Organisatie en heeft ze ook de Jeugd Dart Federatie opgericht. Want daar lag 
haar hart; bij de jeugd. Ze was altijd aanwezig, altijd enthousiast, open en eerlijk. In 2018 ontving ze 
een koninklijke onderscheiding en mocht ze zich Lid in de Orde van Oranje-Nassau noemen. Deze 
eervolle onderscheiding kreeg ze vanwege haar jarenlange vrijwillige inzet voor de dartsport. Rust 
zacht Regina.  
 
a) Mededelingen 
De voorzitter geeft aan dat niet het gehele NDB-bestuur aanwezig is. Hans Elzer en Jacques Michel 
Bloi zijn vanwege ziekte niet aanwezig. Ook de DVS heeft zich vanmorgen afgemeld vanwege ziekte. 
De voorzitter heet alle nieuwe bestuursleden die aanwezig zijn hartelijk welkom en geeft aan dat 
indien er vragen zijn, besturen altijd contact op kunnen nemen met het bondskantoor of het bestuur 
van de NDB.  
 
b) Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
c) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. Ook zijn er geen vragen binnengekomen bij de NDB naar aanleiding 
van de vergaderstukken die wij hebben gestuurd.  
 
2) Vaststellen notulen ALV 25 juni 2022 

De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn over de notulen die zijn opgestuurd. Er zijn geen 
opmerkingen, de notulen worden goedgekeurd. 
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport (presentatie) 

Frances van Kooten (NDB) en Paul Engelbertink (NDB) nemen de vergadering mee door de sheets.  
 
Bestuur | Kantoor | Commissies:  
Frances van Kooten (NDB): Binnen het bestuur zijn er geen veranderingen. Een van mijn persoonlijke 
doelstellingen is om te kijken of weer meer goede bestuursleden kunnen vinden voor het NDB 
bestuur.  
Paul Engelbertink (NDB): Ook binnen het kantoor zijn er geen grote veranderingen. Wel ondersteunt 
Mats Gies ons op zzp-basis voor een aantal uren in de week op het communicatieve vlak. Mats werkt 
voor de lokale media in Friesland en heeft op dit vlak dus de juiste vaardigheden. Ook binnen de 
verschillende NDB-commissies hebben er geen verandering plaatsgevonden.  
 
Het nieuwe seizoen: 
Paul Engelbertink (NDB): Het seizoen is inmiddels opgestart. Het NDB Rankingseizoen is gaande. Op 
8 januari staat alweer de derde NDB Ranking gepland. Tijdens de Open Stedendriehoek organiseren 
wij ook een nieuwjaarsborrel voor alle bestuurders van de lidorganisaties. De uitnodiging volgt. Ook 
zijn de LaCo en de SuperLeague alweer in volle gang. Het was een uitdaging om de gehele planning 
op tijd klaar te hebben. Dit kwam doordat we enerzijds nog te maken hadden met de coronacrises en 
anderzijds doordat de agenda’s van de PDC en de WDF ook pas heel laat bekend waren. Zo is er 
tijdens deze ALV ook een LaCo-speelronde gepland. Idealiter proberen wij het natuurlijk zo te plannen 
dat zaken niet overlappen. Maar heel veel evenementen en toernooien worden nog altijd ingehaald of 
zijn pas laat aangekondigd, waardoor overlapping niet altijd te voorkomen is. De NDB Masters willen 
we nog even specifiek benoemen. Dit is een nieuw toernooi dat we aan het einde van het seizoen 
gaan organiseren. Dit toernooi organiseren we om alle kampioenen van het hele seizoen tegen elkaar 
te laten spelen, om op die manier de ‘master’ van het seizoen te krijgen. Dit doen we ook om al die 
spelers nog een mooi toernooi te bieden, waarbij ze nog weer podiumervaring op kunnen doen. We 
gaan tijdens dit evenement veel wedstrijden livestreamen. Jullie hebben over dit toernooi al op 19 
oktober 2022 een mail ontvangen met meer informatie. Alle lidorganisaties kunnen namelijk per 
categorie twee wildcards krijgen, maar deze moeten jullie wel aanvragen. Dit kan tot en met 31 maart.  
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Gerard Elderenbosch (DORA): Zit er voor de winnaar van de NDB Masters ook nog een plek/wildcard 
aan een bepaald toernooi?  
Paul Engelbertink (NDB): Nee, op dit moment niet. Er zijn meerdere gesprekken gaande met 
verschillende partijen. Mocht er ergens een mogelijkheid zijn, dan willen we dit natuurlijk met veel 
plezier regelen.   
Patrick Stolk (NDB): Indien de Winmau World Masters doorgaat zullen er wel plekken te verdienen zijn 
voor dat toernooi.  
Jos Groen (SDC): Is er ook al wat bekend over het kwalificatietoernooi voor de selectie?  
Paul Engelbertink (NDB). Dit is nu typisch zo’n toernooi dat vanwege corona nog niet heeft 
plaatsgevonden. Door de gevolgen van de coronapandemie en de gewijzigde kalender in het restant 
van het seizoen kan het kwalificatietoernooi pas voor de 4-Nations georganiseerd worden. Ergens in 
het voorjaar van 2023. Daar komen we nog bij jullie op terug. We zaten in 2022 na de zomer nog met 
onze finaledagen. Hier hebben we jullie per mail ook over geïnformeerd. Meer informatie volgt.  
 
TOTO Dutch Open Darts: 
Paul Engelbertink (NDB):  
De voorbereidingen zijn in volle gang. Het is dit jaar niet in het eerste weekend van februari, maar in 
het laatste weekend van januari. We hebben voor jullie posters en flyers meegebracht die jullie 
kunnen meenemen om te verspreiden in jullie eigen regio. Alle opgegeven speellocaties die bekend 
zijn bij de NDB hebben vorige week de poster ontvangen. De promotie is dan ook in volle gang en we 
zitten op dit moment op ruim 2.200 inschrijvingen. We verwachten qua deelnemersaantallen wel weer 
te stijgen ten opzichte van de editie van juni 2022. We hebben de overeenkomst met onze 
hoofdsponsor TOTO voor twee jaar verlengd. Dat is dus voor 2023 en 2024, mits de regelgeving in 
Nederland niet zo verandert dat het niet mogelijk is voor TOTO om te sponsoren. We lopen qua 
voorbereiding op het evenement wel iets achter met waar we normaliter zouden staan. Dit heeft alles 
te maken met de organisatie van de Winmau World Masters. We zijn echter vol vertrouwen en hebben 
een team staan dat het evenement al vaker heeft georganiseerd. We kijken uit naar een heel mooi 
evenement. Jullie krijgen ook allemaal nog een uitnodiging om het evenement te bezoeken. Wat is er 
tijdens de komende editie nieuw? We gaan voor het eerst een warming-up toernooi organiseren op de 
donderdag. Dit hebben we bedacht vanwege twee belangrijke redenen: de deelnemersaantallen 
opkrikken en het financiële aspect. Dit evenement is niet-geranked. We gaan kijken hoe het gaat en 
dan evalueren we of we hiermee verdergaan in de komende edities.  
Gerard Elderenbosch (DORA): Is er prijzengeld gekoppeld aan dit toernooi?  
Paul Engelbertink (NDB): Ja, dit staat al op de website van de TOTO Dutch Open Darts.  
Paula Efdé (FDB): Zijn de inschrijvingen tot nu toe voornamelijk buitenlanders of Nederlanders?     
Paul Engelbertink (NDB): Dat is een mix van zowel Nederlanders als buitenlanders. Het precieze 
verschil kan ik hier nu niet zien.  
 
Winmau World Masters 2022:  
Er wordt een video gedraaid met mooie sfeerbeelden van het evenement.  
Paul Engelbertink (NDB): We kunnen terugkijken op een geslaagd evenement, waarvoor we erg veel 
complimenten hebben ontvangen. Een aantal van jullie was aanwezig als bezoeker of zelfs als 
vrijwilliger. Dank daarvoor. In totaal waren er vier toernooien: de WDF Winmau World Masters, de 
WDF World Open, het Lakeside kwalificatietoernooi en de World Para Darts World Masters. Het heeft 
best wel wat werk gevraagd van de NDB. We hebben de helpende hand uitgestoken naar de WDF en 
dat bleek ook hard nodig om deze toernooien op een goede en professionele manier te organiseren. 
We kregen redelijk wat uitdagingen voor onze voeten gegooid in de aanloop naar het evenement en 
we hadden te maken met vrij veel onzekerheden, waardoor we niet altijd even snel verder konden. De 
onzekerheden zaten met name in de financiën. Uiteindelijk is het allemaal goed gekomen en kunnen 
we terugkijken op een geslaagd evenement. Met Wesley Plaisier bij de heren hadden we een 
Nederlandse winnaar. Bij de dames won Beau Greaves. Paige Pauling en Luke Littler hebben de 
jeugdtitels van de Winmau World Masters op hun naam geschreven. De WDF World Open-winnaars 
waren Aileen de Graaf en Benjamin Pratnemer bij de senioren, Kieran Thompson won bij de jongens 
en Paige Pauling bij de meisjes. Jarno Bottenberg en Arjan Konterman plaatsten zich via het 
kwalificatietoernooi voor de Lakeside. De andere twee gekwalificeerden waren de Oostenrijker 
Christian Gödl en de Schot Shaun McDonald. Bij de dames wisten Mayumi Ouchi en de Spaanse 
Almudena Fajardo zich te plaatsen. Bradley van der Velde heeft zich bij de jongens geplaatst voor de 
halve finale van de Lakeside. We zien in 2023 maar liefst veertien Nederlanders terug op het mooie 
WDF WK podium in de Lakeside Country Club. Het is op dit moment nog niet gezegd dat het in 2023 
op dezelfde manier door ons georganiseerd gaat worden. Wij gaan eerst uitgebreid evalueren met de 
WDF en het hangt daarna van de agenda af en ook van wanneer de Lakeside zal worden 
georganiseerd. 
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Fitzgerald Falix (DONHN): Ik heb het evenement via de site van de NDB gevolgd en zag dat ik daar 
wedstrijden kon volgen via DartConnect. Is dit altijd zo of was dat alleen voor dit toernooi? 
Paul Engelbertink (NDB): We hebben tijdens dit evenement voor het eerst gebruikgemaakt van 
DartConnect. Dit is een systeem waarbij je inderdaad alles kunt volgen. Dus de score van de 
betreffende spelers en ook de statistieken. Het was voor ons ook een beetje een test-case om deze 
software te gebruiken, maar we kunnen wel melden dat het succesvol was. Het is als organisatie fijn 
om dit systeem te gebruiken en ook de meeste spelers waren heel enthousiast. We hebben er ook 
goede feedback op gekregen en het is de bedoeling dat dit systeem ook op onze eigen toernooien 
gebruikt gaat worden. Het is bijvoorbeeld de bedoeling dat we dit systeem ook gaan gebruiken tijdens 
de TOTO Dutch Open Darts. Waarschijnlijk in eerste instantie alleen bij het dames- en jeugdtoernooi. 
Ook willen we dit systeem gaan implementeren tijdens onze NDB rankings.  

Europe Cup in Spanje: 
Paul Engelbertink (NDB): Aan het EK in Spanje deden de volgende spelers mee: Anca Zijlstra, 
Priscilla Steenbergen, Noa-Lynn van Leuven, Lerena Rietbergen, Jelle Klaasen, Dennie Olde Kalter, 
Wesley Plaisier en Danny van Trijp. Het Nederlands team veroverde zilver (heren) en brons (dames) 
op het Europees Kampioenschap (overall). Op de losse onderdelen pakte het Nederlands team ook 
twee keer zilver in het teamevent en wonnen we twee bronzen plakken met Danny van Trijp bij de 
singles en met Anca en Lerena bij de koppels. Ook was er tijdens dit EK een WDF-meeting. Patrick 
Stolk was namens de NDB aanwezig. Binnen de WDF zijn er wel enkele ontwikkelingen gaande. 
Hopelijk zorgt dat voor een stabielere toekomst, maar daar hebben wij ook wel wat twijfels over. De 
toekomst zal het leren.  

JDC World Cup in Gibraltar:  
Ook dit jaar deden er weer twee Nederlandse teams mee aan dit evenement. Namens Nederland 
waren de volgende spelers afgereisd: Pim van Bijnen, Dylan van Lierop, Sydnee de Vries en Demy 
Sijbrands als team A en Cédric Saes, Kaya van den Brink, Massimo Balsamo en Joshua Adriaanse 
als team B. Pim van Bijnen wist de finale van captains cup te halen. Tijdens het teamtoernooi lukte het 
beide teams niet om voor de prijzen te spelen. Tijdens de MvG Masters wist Sydnee de Vries de 
kwartfinale te behalen en tijdens de Winmau Gibraltar Open werd Pim van Bijnen runner-up. Ook werd 
laatstgenoemde derde tijdens het individuele toernooi. Al met al prima prestaties van dit team. Michael 
van Gerwen was weer betrokken als sponsor. Daarvoor zijn wij hem zeer dankbaar. Ook zijn er met 
de JDC tijdens dit evenement weer goede gesprekken gevoerd. In 2023 willen we samen met de JDC 
op het jeugdvlak echt enkele stappen gaan zetten. Wordt vervolgd.  

Europe Cup Youth Hongarije:  
Het jongensteam bestond uit Pim van Bijnen, Tinus van Tiel, Dylan Lierop en Bradly Roes. Het 
meisjesteam werd vertegenwoordigd door Roos van der Velde en Chantal Tessin. Ook hier waren er 
weer mooie prestaties. Zo wonnen de jongens in het overall-klassement zilver en in het teamevent 
werden ze derde. Dylan van Lierop en Bradly Roes pakten tevens zilver bij de koppels en Pim van 
Bijnen werd derde in het singlestoernooi. 

4) Jaarplan 2023 

De voorzitter geeft aan dat dit het derde jaarplan is in de cyclus van ons gezamenlijk vastgestelde 
meerjarenbeleidsplan 2021-2024. In het jaarplan 2023 staat heel duidelijk wat wij het komende jaar 
gaan doen en ook wat we niet gaan doen. Dat laatste heeft natuurlijk alles te maken met corona.  
Er zijn verder geen vragen over het jaarplan vanuit de vergadering. De vergadering stemt in met het 
jaarplan 2023.  
 
5) Begroting 2023 

De penningmeester van de NDB neemt de vergadering in hoofdlijnen mee door de begroting.  
Theo van Hezik (NDB): In deze begroting is te zien dat we rekening hebben gehouden met de 
contributieverhoging die we met elkaar hebben afgesproken. We houden tevens rekening met minder 
leden en hopen dat dit aantal nu gaat stabiliseren en dat dit richting de toekomst weer langzaam gaat 
groeien. We sluiten deze begroting af met een verlies van bijna 91.000 euro. Dat hadden we ook al 
aangekondigd. Gelukkig hebben we in de afgelopen coronajaren een buffer opgebouwd, waar we de 
verliezen die we de komende twee à drie jaar nog voorzien mee kunnen financieren. De Dutch Open 
Darts staat gelukkig weer op de datum zoals we dat gewend zijn, aan het begin van het jaar. We gaan 
ervan uit dat we qua deelnemersaantallen weer gaan stijgen en hebben het nu begroot op 4000 
inschrijvingen. Mocht dit meer worden dan is dat positief en zien we dat terug in de jaarrekening. 



   

Notulen ALV NDB 17 december 2022 (definitief).docx 

6/6 

Daarmee kunnen we het verlies zo klein mogelijk houden. We hebben het nieuwe NDB Masters-
toernooi toegevoegd en alle overige finaledagen uiteraard ook. Ook alle kosten rondom de organisatie 
van de NDB die nodig zijn en alle topsportuitgaven. Voor het Nederlands team hebben we de 
afgelopen jaren wel een extra voorziening op de balans gecreëerd; een reis naar Zuid-Korea zal 
natuurlijk duurder zijn dan wanneer we naar Denemarken afreizen. Daar hebben we dus in voorzien 
en dat gaat dan ook voor de begroting geen problemen geven. Het meest noemenswaardige staat ook 
in de tekstuele toelichting beschreven. Theo dankt de financiële commissie voor de kritische blik en de 
gestelde vragen. De financiële commissie is akkoord met de begroting zoals deze is gepresenteerd. 
De vergadering stemt in met de begroting 2023.    
 
6) Rooster van aftreden 

De voorzitter geeft aan dat er op dit moment niemand binnen het bestuur gaat aftreden. De voorzitter 
doet een oproep in de vergadering om het bestuur van de NDB te komen versterken, mocht iemand 
interesse hebben.  
 
7) Rondvraag 

Gerard Elderenbosch (DORA): Wordt de Winmau World Masters een jaarlijks terugkerend 
evenement?  
Paul Engelbertink (NDB): Ja, dat is wel de bedoeling, maar dat is op dit moment nog wel erg onzeker.  
Gerard Elderenbosch (DORA): Kan het ook zijn dat het elk jaar ergens anders georganiseerd gaat 
worden? 
Paul Engelbertink (NDB): Ja, in theorie kan dat. Dat is aan de WDF. In de praktijk lijkt mij dit echter 
niet heel realistisch. Ik denk dat er niet veel landen zijn die de kennis, het netwerk en de tijd hebben 
die wij nu aan dit evenement hebben besteed. De WDF is enigszins afhankelijk van ons aangaande 
dit evenement.  
Gerard Elderenbosch (DORA): Complimenten aan de NDB voor de organisatie van de Winmau World 
Masters. Het evenement zag er goed uit!  
 
11) Sluiting 

De voorzitter sluit rond de klok van 12.00 uur de vergadering met een dankwoord naar alle 
aanwezigen en wenst iedereen fijne feestdagen.  
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 25 juni 2022 vastgesteld. 

• Jaarplan 2023 vastgesteld. 

• Begroting 2023 vastgesteld.  

 
Actiepuntenlijst 

✓ Notulen ALV 25 juni 2022 op de site plaatsen. 
✓ Jaarplan en begroting 2023 op de site plaatsen. 

 


